

Date: March 30, 2023

To: **All Bidders**
From: **International Development Law Organization, Headquarters Procurement Unit**
Subject: **RFQ_HQ_2023_054_Cleaning Services**

Clarifications Letter N. 1
Demande éclaircissements N. 1

Reference is made to IDLO RFQ_HQ_2023_054 issued on 20 March 2023, for **Cleaning Services** through the IDLO Tenders website.

Concernant la demande de devis IDLO RFQ_HQ_2023_054 publiée le 20 mars 2023 sur le site Internet de l'IDLO et relative à des services de nettoyage

Please find hereunder the queries received and IDLO's response to them.

Nous vous prions de bien vouloir vous référer à la/aux questions reçue(s) et réponse(s) apportée(s) par l'IDLO.

Question 1.

Do IDLO have a storage space available to store the cleaning materials/supplies (such as a vacuum and supply cart) to be used by the services provider?

Question 1.

L'IDLO dispose-t-elle d'un local pour entreposer le matériel de nettoyage (par ex. aspirateur et chariot de nettoyage) qui sera utilisé par le prestataire de services ?

Answer

IDLO has a small storage space and will allow the service provider to use it to store the cleaning material/supplies that are intended for the unique purpose of cleaning IDLO's offices.

Réponse

L'IDLO dispose d'un petit local et le mettra à la disposition du prestataire de services pour y entreposer le matériel de nettoyage destiné au seul nettoyage des bureaux de l'IDLO.

We appreciate your continuous interest with IDLO and looking forward to receiving your valued offer.

Nous vous remercions de l'intérêt que vous portez à collaborer avec l'IDLO et restons dans l'attente de recevoir votre offre.

HROS Department
International Development Law Organization | IDLO